
Forsvarsudvalget

Til: Forsvarsministeren

Dato: 22. maj 2015

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

FOU alm. del

Spørgsmål 145
Er Forsvarsministeriet bekendt med, at størstedelen af de SM2 missiler, der
er produceret til USA, ikke kan anvendes i danske fregatter og at der således
ikke er nogen hurtig måde at tilvejebringe SM2 til Danmark, såfremt der måtte
blive behov derfor?

Svaret bedes sendt elektronisk til udvalg@ft.dk.

På udvalgets vegne

Karsten Nonbo
formand
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